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Fysisk møte i Smia

Dagsorden
1. Åpning, godkjenning av innkalling, dagsorden og forretningsorden og

registrering av antall stemmeberettigede
2. Valg av møteleder, sekretær og to personer til å underskrive protokollen
3. Årsberetning for 2022
4. Regnskap og balanse for 2022
5. Kontingent for 2023
6. Budsjett for 2023
7. Fullmakter
8. Innmeldte saker
9. Vedtektsendringer
10.Valg

Sak 1. Åpning, godkjenning av innkalling, dagsorden og
forretningsorden og registrering av antall stemmeberettigede
Årsmøtet velger møteleder, som så overtar ledelsen av møtet. Videre velges sekretær samt
to personer blant årsmøtedeltakerne til å underskrive protokollen. Styret foreslår
MarieStavnes som møteleder og Dagur Valberg Johansson som sekretær.

Vedtak: Innkalling, dagsorden og forretningsorden er godkjent av årsmøtet ved
akklamasjon.



Antall stemmeberettigede: 21

Stemmerett ved årsmøtet har alle som har betalt kontingent for forrige sesong, eller
andelsinnskudd på kr 500,- før årsmøtet.

Sak 2. Valg av møteleder, sekretær og to personer til å
underskrive protokollen
Valg av møteleder: Marie Stavnes
Valg av sekretær: Dagur Valberg Johannsson

Underskrift av protokoll: Ørjan Langfeldt Eide og Ingvild Østvold Skavdal

Vedtak: Valg av møteleder, sekretær og personer til å underskrive protokollen vedtatt ved
akklamasjon.

Sak 3. Årsberetning for 2022
Marie Stavnes gjennomgikk årsberetningen i korte trekk.

Ønskelig at de som har vært med i flere år og har kompetansen gjør mer arbeid selvstendig
uten å nødvendigvis få oppgaven delegert fra gartnergruppa.

Vedtak: Årsmøtet vedtar årsberetningen ved akklamasjon

Sak 4. Regnskap og balanse for 2022
Helle Marie Wæraas Bartos gjennomgikk regnskapet for 2022.

Organisasjonen har god økonomi. Det var diskutert hva vi ønsker å bruke midlene på.

Diskusjon rundt styreverv. Ønskelig med ny styreleder bl.a. pga habilitet. I dag er gårdeier
styreleder. Gårdeier kan evt. ta arbeid som hun i dag har utført som styreleder i betalt stilling
som organisasjonssekretær.

Betalt gartner var diskutert. Gartnerjobben er en veldig stor jobb som per i dag gjøres på
frivillighet. I stedet for betalt gartner, var det foreslått å utnytte kompetansen til medlemmene.
Vi har bygget opp mye kompetanse gjennom flere år. Vi har mange som kjenner åkeren og
kan ta ansvar for å gjøre gartnerjobben enklere.

Organisasjonssekretær kan være støtte til både styreleder og gartner.

Ønske om pergola og større drivhus.

Vedtak: Årsmøtet vedtar regnskap og balanse for 2022 ved akklamasjon



Sak 5. Kontingent for 2023
Styret foreslår at kontingenten beholdes slik den er. Kr. 3.000,- for hel andel og kr. 1.500,- for
halv andel.

Vedtak: Årsmøtet vedtar kontingent for 2023 på kr 3000 for hel andel, og kr 1500 for halv
andel ved akklamasjon

Sak 6. Budsjett for 2023
Budsjettforslag ble gjennomgått av Marie Stavnes og Helle Marie Wæraas Bartos.

Forslag om å bedre skille “investering” og “drift” i budsjettet.

Ønske om bedre innsikt i hvilken retning andelshaverne ønsker å ta organisasjonen. Forslag
om å endre spørreundersøkelsen til neste år med utdypende spørsmål.
Spørreundersøkelsen er litt lang. Innspill at fremtidsvisjon/strategi kan være egen
undersøkelse.

Innspill: Hvis organisasjonen betaler honorar til noen stillinger kan det oppleves urettferdig
for de som utfører frivillig arbeid.

Vi stemmer på posten “organisasjonssekretær”: Stemmer for: 19

Årsmøtet er positivt til utgiftspost for organisasjonssekretær.  Det er ønskelig at Marie
Stavnes får den stillingen.

Vedtak: Årsmøtet vedtar budsjett for 2023 ved akklamasjon.

Sak 7. Fullmakter
Årsmøtet har tidligere godkjent at det gis prokurafullmakt og signaturrett til styreleder og
økonomiansvarlig.
Prokurafullmakt og signaturrett gis for at styrets leder og kasserer skal kunne opptre på
vegne av organisasjonen i forbindelse med driften av den, herunder oppfølging av
bankforbindelsene.
Denne videreføres.

Vedtak: Årsmøtet vedtar videreføring av fullmakter ved akklamasjon

Sak 8. Innmeldte saker
Styret ønsker en diskusjon om hva en halv andel skal være. Vi foreslår at det er forbeholdt
barn/student/honnør for å treffe gruppene som kanskje ellers ikke ville blitt med i
andelslandbruket. Familier kan ha barneandel i tillegg til en vanlig andel for mulighet for å
kunne høste mer grønnsaker. Forslaget er ment for sesongen 2024.



Det går mye tid på å håndtere halve andeler. Tanken med halv andel er god, men vanskelig
å håndtere. Det er ikke vedtektsfestet på hvilket grunnlag man kan få halv andel.

- Kan familier få halv andel?
- Det går mot å bli veldig fragmentert, med flere personer enn ønskelig. Det gjør den

tillitsbaserte driften vanskelig.
- Det er vanskelig og ubehagelig for styret å drøfte med nye medlemmer deres

familiesituasjon for å godkjenne/ikke godkjenne halv andel. Vi ønsker heller ikke å
måtte etterprøve at folk følger kriteriene.

Ønske om veldig klare kriterier for halv andel eller eventuelt fjerne halv andel.

Diskusjon om det har noe å si sammensetningen bak en andel, så lenge andelen høster sin
mengde og produserer sine dugnadstimer. Motargument: Det handler om mer enn
dugnadstimer og grønnsaker, vi deler på kunnskap, selvstendighet og det sosiale.

Ønske om å tenke på det menneskelige og for noen er 3000,- mye. Motargument at 3000,-
er rimelig og også ikke er mye i forhold til hva mat koster i butikk.

Vi trenger tydelig og rettferdige kriterier.

Forslag om at hel andel er utgangspunktet, men at det er mulighet til å søke om halv andel.

Forslag om å fjerne halv andel og heller innføre rabatt.

Saken tar lang tid. Styret bes utforme et forslag. Vi ønsker forslag fortløpende fra
medlemmer slik styret kan ta beslutning.

Vedtak: Styret utarbeider forslag til sesong 2024 ved akklamasjon.

Sak 9. Vedtektsendringer
Det var ingen innkomne forslag til vedtektsendringer

Sak 10.Valg
Vedtak: Følgende styre ble valgt av årsmøtet ved akklamasjon:

● Økonomiansvarlig: Helle Marie Wæraas Bartos
● Medlem: Robert Brandsø
● Medlem: Sara Nikoline Hårberg Jenssen
● Medlem: Silke Leismann
● Medlem: Ørjan Langfeldt Eide
● Medlem: Ingunn Skjelten

Styret får velge styreleder.


